
 

                                                                                                                                 

Postpensjonistene i Haugesundsregionen 

 

STYREMØTE den 19.10.23 

Til stede: Øyvind Hegglund, Irene Myklebust, Grete M. Larsen, Liv D. Hervik, Asbjørn E. Nilsen og Lars 

Ove Vestbø, Per Robertsen 

Saksliste: 

1. Ref. fra siste møte. 

2. Aktuelle saker. 

3. Planer for resten av året. 

4. Arbeidsplan for 2024, forslag. 

5. Evaluering av Sauda turen 12 oktober. 

6. Årsmøte. 

7. Planer neste år 

8. Eventuelt. 

Ad 1. Referat fra forrige styremøte gjennomgått.  

Retting: Lars var aktiv i pensjonistforeningen i 19 år.         Ellers tas referatet til etterretning 

Ad 2.  Aktuelle saker:  

* Turkomiteen – Lars Ove og Irene – skal i møte med Stord turkomite – Marianne og Berit – 
den mandag 23.10.23. Vi skal planlegge neste års aktiviteter. 
 
* Planen er å legge inn alle dagsturene på nettsiden vår. Ansvar: Irene 
             

Ad 3.  Planer for resten av året  

*Medlemstreff 09. november. Tema er Quiz. Irene har ansvar og Asbjørn er referent 
 
* Julemøte 14. desember. Øyvind har lagt planer. Irene sender ut innbydelser.  Vi vil markere 
med litt ekstra underholdning da vi har 35 års jubileum dette året. 
 

Ad 4.Arbeidsplan for neste år.  

*Vi satte opp forslag til arbeidsplan for 2024, Irene renskriver dette.     
 
 

Ad 5.  Evaluering av Saudaturen 12. oktober.  

*Turen til Sauda var vellykket.  Vi hadde mye regn så; vi fikk ikke gå i gruvene i Allmannajuvet 
på grunn av for mye vann i gangene. Vi fikk sett utstillingen deres og hadde med oss en flink 
guide som orienterte oss om gruvehistorien.  Etterpå spiste vi en flott lunsj på Kraftkafeen i 
Folkets Hus Sauda. På veg hjem var vi innom Granberg Garveri.  



Ad 6.  Årsmøte forberedelser 

• Avvikles den 8. februar 2024 

• Styremøter:  
o 1. styremøte16 januar legge plan, Irene sender ut innkalling 17.1 med 

datofrist for innkomne forslag 31.1 
o 2. styremøte 1.februar behandle innkomne forslag 
o 3. styremøte 14.februar fordeling av oppgaver i nytt styre. 

 
 
 
Ad 7.  Planer neste år 2024  
 
Årsmøte og medlemstreff er avgjort og satt til 8. februar 024 som nevnt over 
Her er foreløpige Øyvind sine planer for medlemstreff og dagsturer for 2024. De er ikke tatt opp til 

behandling på styremøte: 

*Medlemstreff 14.mars Arvid Helgesen tar for seg Øya mi 
*11. april. Kreftkoordinator Eva H. Bersaas. Har bekreftet dato. Hva kan vi få hjelp til ved kreftsykdom? 

Hva her vi krav på? 

*23. mai. Dagstur til Utsira. Arvid Helgesen blir guide. Dersom værguden tilbyr stiv kuling blir turen 

utsatt en uke til 30 mai. 

*12. sep. Dagstur til Rosendal med mat og omvisning i Baroniet. (Vi kan kjøre om Skånevik dersom 

det er ønskelig) 

*10. oktober. Planen er å få en fra Brannstasjonen til å snakke om brannsikring i hjemmet. 

Forebyggende tiltak vi kan gjøre selv. 

*14. november blir det den årlige quizen.   

*12. desember blir det Julemøte om lokalene er ledige. 

 
 
Ad 8. Eventuelt 

• Øyvind reiser på langtidsferien den 21.oktober og er ikke tilbake igjen før 9.desember. 
Irene er nestleder og holder stand. 

• Det blir endring i kontingenten, hvor mye kommer vi tilbake til 

• Forskudd betaling av forsikringsdelen er ikke greit.  

• Øyvind sender innbydelse til julemøte til æresmedlemmet Lars med frue  
 
Vi avsluttet siste styremøte i år med middag (komla) på Biografen – fin tradisjon  
 
 
Nytt styremøte blir den 16.01.2024 
 
 
Referent Irene 
24.10.24 


